
 

 

ZÁPIS  

z jednání Monitorovacího výboru místní akční skupiny  

MAS Vizovicko a Slušovicko, o.p.s. 
 

 

Datum a čas konání: 14. 6. 2022, 15:00 hodin 

Místo konání: zasedací místnost MAS, Masarykovo nám. 650, 763 12 Vizovice 

 
Přítomni: dle prezenční listiny 

 

Program 

 

1. Zahájení 

2. Kontrola usnášeníschopnosti, volba zapisovatele a ověřovatele 

3. Projednání Výroční zprávy a účetní závěrky za rok 2021 

4. Diskuze, závěr 

 

1. Zahájení 

Ředitel a Vedoucí zaměstnanec pro realizaci SCLLD Ing. Pavel Elšík přivítal přítomné 

členy Monitorovacího výboru (MV). 

 

2. Kontrola usnášeníschopnosti, volba zapisovatele a ověřovatele 

Bylo provedeno ověření usnášeníschopnosti dle prezenční listiny. Jednání se účastnili  

2 členové, tudíž je MV usnášeníschopný. Byl představen program jednání. Proběhlo 

hlasování viz usnesení. 

Poté byl podán návrh na zapisovatele a ověřovatele zápisu:  

Zapisovatel: Ing. Renata Štachová, proběhlo hlasování viz usnesení 

Ověřovatel: Bc. Petr Černoch, proběhlo hlasování viz usnesení. 

 
3. Projednání Výroční zprávy MAS a účetní závěrky za rok 2021 

Pavel Elšík seznámil členy MV se strukturou a jednotlivými kapitolami Výroční zprávy. 

Následně okomentoval účetní závěrku za rok 2021 (výkaz zisku a ztráty, rozvahu a 

přílohu účetní závěrky) a poté představil průběh jejího schvalování. Členové vzali na 

vědomí výroční zprávu a doporučují Valné hromadě ke schválení. Vzali také na vědomí 

účetní závěrku a zprávu auditorky. Proběhlo hlasování viz usnesení. 

 

4. Diskuze, závěr 

Pavel Elšík seznámil členy s aktuálními informacemi z MAS. Byly představeny jednotlivé 

projekty a aktuální výzva MAS v PRV. Uvedl, že je známa předběžná alokace na režijní 

výdaje MAS pro nové programové období 2021+ (nově bude hrazeno z OPTP), která by 

měla být vyšší než pro současné období. Současně se aktuálně nastavují kritéria pro 



 

 

rozdělení alokace IROP II. Dle dostupných informací by i zde měla mít naše MAS více 

finančních prostředků. Informoval také o kontrole z Finančního úřadu, která proběhla 

v březnu a byla zaměřena na v minulosti realizované projekty – Místní akční plán I, 

Kompostujeme v každé rodině – doplnění systému a dotace z Úřadu práce. Uvedl dále, že 

na začátku července proběhne hlasování per-rollam ke schválení Zprávy o plnění Isg. Na 

závěr poděkoval všem přítomným za účast. 

 

Ve Slušovicích, dne 14. 6. 2022 

 

Zapsal: v.r. Ing. Renata Štachová 

 

 

Ověřil: v.r. Bc. Petr Černoch 

 


